
Møteinnkalling 
 
 

Utvalg: Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 
Møtested: Rådhuset, Hansnes 
Dato: 20.11.2023 
Tidspunkt: 16:00 

 
Eventuelt forfall må meldes snarest til nasjonalparkforvalter.  Vararepresentanter møter etter 
nærmere beskjed. 
 
Møtet holdes i sammenheng med det første åpne møtet om oppstartsmeldingen om felles 
forvaltningsplan for verneområdene styret forvalter.  
Vi starter med felles middag kl 16.00, styremøte skal være ferdig til 18.15, åpent møte er satt 
18.30-20.30. 
 
Det vil også være åpent møte på Rebbenesøya den 21. november 18.00-20.15, og i Tromøs 
den 22. november 18.00-20.00. De som ønsker kan være med på disse møtene også.  
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Saksliste 

Utvalgs- 
saksnr 

Innhold Lukket Arkiv- 
saksnr 

 Styresak   
ST 26/23 Godkjenning av møteinnkalling og sakspapirer for 

styremøtet 201123 
 2023/1145 

ST 27/23 Godkjenning av møteprotokoll for styremøtet 
180923 

 2023/1145 

ST 28/23 Omdisponering av tiltaksmidler  2022/8628 
ST 29/23 Midler til drifts av styret 2024  2023/9799 
ST 30/23 Midler til tiltak i Styrets områder 2024  2023/9799 
ST 31/23 Møtegodtgjørelse og reiseregning for styremøtet 

201123 
 2023/1145 

ST 32/23 Eventuelt for styremøte 201123  2023/1145 
RS 6/23 Angående søknad om etablering av kamerafeller  2023/4367 
RS 7/23 Brev til grunneier angående uthus på eiendom  2019/11023 
RS 8/23 Brev til eier angående hensatt snøskuter i 

Vassdalen på Rebbenesøya 
 2020/11543 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 26/23 20.11.2023 

 
 
Godkjenning av møteinnkalling og sakspapirer for styremøtet 20. november 

2023 
 

Forvalters innstilling 
 
Møteinnkalling og saksliste for møtet 18. september 2023 godkjennes. 
 
 

Saksopplysninger 
Møtet ble først varslet på styremøtet i november 2022 da styret vedtok møteplan for 2023. Dato 
var da satt til 21. november 2023. Dette krasjet med møte i kommunen, og ble derfor flyttet til 
20. november 2023. Sakspapirene sendes ut minimum en uke før møtet. 
 

Vurdering 
 
 
 

  Arkivsaksnr: 2023/1145-16 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 06.11.2023 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 27/23 20.11.2023 

 
 

Godkjenning av møteprotokoll for styremøtet 18. september 2023 
 
 
Vedlegg: 
1 Møteprotokoll 180923 

 

Forvalters innstilling 
Protokoll for styremøtet 18. september 2023 godkjennes. 
 
 
 

Saksopplysninger 
Forslag til protokoll ble send ut på e-post i etterkant av møtet. 
 

Vurdering 
 
 
 

  Arkivsaksnr: 2023/1145-17 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 06.11.2023 
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Møteprotokoll 
 
 

Utvalg: Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 
Møtested: , Cork 
Dato: 18.09.2023 
Tidspunkt: 14:30 - 15:30 

 
 
 

Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Mona Benjaminsen Leder Karlsøy kommune 
Vegard Sjåvik Medlem Karlsøy kommune 
Marit Inga Sara Pettersen Medlem Sametinget - Sámediggi 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Marlene Bråthen Nestleder Troms og Finnmark 

fylkeskommune 
 

Følgende varamedlemmer møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Jens-Ingvald Olsen  Troms og Finnmark 

fylkeskommune 
 

Merknader: 
 

 
 

Øvrige frammøtte: 
Navn  
Stine Emilie Nøding Hansen  
Oddrun Merete Skjemstad  

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i 
møteboka, er i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. 
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Saksliste 

Utvalgs- 
saksnr 

Innhold Lukket Arkiv- 
saksnr 

 Styresak   
ST 21/23 Godkjenning av møteinnkalling og sakspapirer 

180923 
 2023/1145 

ST 22/23 Godkjenning av møteprotokoll for styremøtet 
070623 og e-postmøtet 28.-30.0923 

 2023/1145 

ST 23/23 Oppstart av arbeid med forvaltningsplan for 
Nordkvaløya - Rebbenesøya landskapsvernområde 
, Ytre Karlsøy marine verneområde , Flatvær , 
Måsvær , Kvitvær , Sørfugløya og Breivika 
naturreservater 

 2023/5321 

ST 24/23 Møtegodtgjørelse og reiseregning for møtet 180923 
og studietur til Cork 

 2023/1145 

ST 25/23 Eventuelt til styremøtet 180923  2023/1145 
 

ST 21/23 Godkjenning av møteinnkalling og sakspapirer 
180923 
 

Saksprotokoll i Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre - 
18.09.2023  
 

Behandling 
Enstemmig vedtatt 
 

Vedtak 
 

Forvalters innstilling 
Møteinnkalling og saksliste for møtet 18. september 2023 godkjennes. 
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Forvalters innstilling 
Møteinnkalling og saksliste for møtet 18. september 2023 godkjennes. 
  
  
 

ST 22/23 Godkjenning av møteprotokoll for styremøtet 
070623 og e-postmøtet 28.-30.0923 
 

Saksprotokoll i Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre - 
18.09.2023  
 

Behandling 
Enstemmig vedtatt. 
 

Vedtak 
 

Forvalters innstilling 
Protokoll for styremøtet 7. juni 2023 og e-postmøtet 28.-30. september 2023 
godkjennes. 
  
  
 

 
 
 
 

Forvalters innstilling 
Protokoll for styremøtet 7. juni 2023 og e-postmøtet 28.-30. september 2023 
godkjennes. 
  
  
 

ST 23/23 Oppstart av arbeid med forvaltningsplan for 
Nordkvaløya - Rebbenesøya landskapsvernområde , Ytre 
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Karlsøy marine verneområde , Flatvær , Måsvær , Kvitvær , 
Sørfugløya og Breivika naturreservater 
 

Saksprotokoll i Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre - 
18.09.2023  
 

Behandling 
Forslag til medlemmer i referansegruppen oversendes forvalter. 
Reindrift defineres bedre i liste over referansegruppe. 
Forslag til medlemmer innen 1. november. 
  
Send forespørsel om å dele informasjon på kommunens sider også.  
  
Godkjent med endringer. 
 

Vedtak 
 

  
Nordkvaløya-Rebbenesøya verneområdestyre vedtar oppstart av felles forvaltningsplan 
for Nordkvaløya-Rebbenesøya landskapsvernområde, Ytre Karlsøy marine 
verneområde, Flatvær, Måsvær, Kvitvær, Sørfugløya og Breivika naturreservater. 
Forvalter bes gjøre vedtatte endringer og gjennomføre arbeidet som skissert i 
oppstartsmelding.  
  
 

 
 
 
 

Forvalters innstilling 
Nordkvaløya-Rebbenesøya verneområdestyre vedtar oppstart av felles forvaltningsplan 
for Nordkvaløya-Rebbenesøya landskapsvernområde, Ytre Karlsøy marine 
verneområde, Flatvær, Måsvær, Kvitvær, Sørfugløya og Breivika naturreservater. 
Forvalter bes gjennomføre arbeidet som skissert i oppstartsmelding.  
  
 

ST 24/23 Møtegodtgjørelse og reiseregning for møtet 180923 
og studietur til Cork 
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Saksprotokoll i Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre - 
18.09.2023  
 

Behandling 
 

Vedtak 
 

Forberedelse er fast på to – 2 – timer. 
Møtetid for dette møtet settes til 1 time.  
  
Resterende møtegodtgjørelse settes ut fra lengde på møtene i A-AAgora per dag.  
 

 
 
 
 

Forvalters innstilling 
Alle på møtet legger inn møtegodtgjørelse og reiseregning i app for dette og eventuelt 
tidligere møter. 
  
Forberedelse er fast på to – 2 – timer. 
Møtetid for dette møtet settes og ellers informasjon om studieturen. 
  
Dokumentasjon på deltakelse i dagens styremøte sendes ut på e-post til de som var til 
stede. Denne skal legges ved honorarkrav i DFØ. 
  
  
 

ST 25/23 Eventuelt til styremøtet 180923 
 

Saksprotokoll i Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre - 
18.09.2023  
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Behandling 
Deet er ønskelig å få ryddet opp i hengerne på båthengerparkeringen i Mikkelvika.  
Forvalter lager nytt skilt med informasjon om at hensetting av båthenger over lengre tid kan 
medføre borttauing. Eventuelt hensatte hengere følges videre opp etter dette. 
 

Vedtak 
Forvalter lager nytt skilt om parkering av båthengere over tid, med informasjon om borttauing 
ved overtredelse av hensetting av båthenger. Eventuell tauing følges opp.  
 
 
 
 

Forvalters innstilling 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 28/23 20.11.2023 

 
 

Omdisponering av tiltaksmidler 
 

Forvalters innstilling 
Istedenfor å sende tilbake tiltaksmidler og søke om nye midler til neste år brukes resterende 
tiltaksmidler for 2023 på: 

• 18 000 kr på teleskop med nødvendig tilbehør. 
• Det settes av 30 000 for å dekke opp innkjøp av undervannsdrone. 
• Det brukes 6000 kr til seteboks til båten. 
• Det kjøpes inn profilering artikler til 25 000 kr. 

 
 
 

Saksopplysninger 
For 2023 søke verneområdestyret om 625 000 kr, og fikk tildelt 190 000 kr. 90 000 av dette 
var til uttak av mink og gikk direkte til SNO. Styret har dermed hatt 100 000 å gjøre tiltak for i 
år. Ut fra prisoverslag fra Sametinget og Fylkeskommunen da det ble søkt om penger ville 
dette alene kostet 100 000 kr med frakt ut og honorar til styret m.m..  
 
I tillegg ble det oppdaget at kaia i Mikkelvika var skadet i løpet av vinteren. Styret ba om 
supplerende midler til dette og fikk 50 000 kr til reparasjon av kaia.  
 
Dessverre hadde ingen styremedlemmer mulighet å være med ut til Breivika den dagen vi var 
på befaring. Og kostnadene fra Sametinget og Fylkeskommunen ble lavere enn beregnet.  
 
Arbeid og materiale til kaia i Mikkelvika ble heller ikke så dyr som antatt.  
 
Styret har derfor omtrent 80 000 kr igjen på tiltaksmiddelpotten for 2023 den 30. oktober 2023. 
 
 

Vurdering 
I og med at vi har en del midler til overs som ikke ble brukt som planlagt, foreslår forvalter at 
disse omdisponeres. Som del av EU-prosjektet A-AAgora er det planlagt en del innkjøp av 

  Arkivsaksnr: 2022/8628-17 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 10.11.2023 
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utstyr nødvendig for prosjektet. Dette vil også være nyttig utstyr for forvaltningen senere. 
Innkjøp til A-AAgora prosjektet er en viktig del av vår part inn i EU-prosjektet. Forvalter anser 
derfor dette som et tilretteleggende tiltak for verneområdene.  
Istedenfor å søke om midler til dette senere mener forvalter man bør bruke allerede tildelte 
midler, istedenfor å sende disse tilbake i år for så å søke etter midler igjen til neste år.  
 
Forvalter foreslår derfor å bruke 18 000 kr av tiltaksmidlene på en teleskop-pakke. Sammen 
med midler fra EU vil dette gi et godt teleskop som både forvalterne, styret og andre som 
ønsker å låne den kan ha nytte av. 
 
Det skal også kjøpes inn en undervannsdrone. Vi har tidligere bestemt at vi ønsker å kjøpe en 
Blueye. Dette er en norskprodusert undervannsdrone som kun selges va dem selv. Den 
brukes av en rekke andre institusjoner, for eksempel UiT, og den vil derfor være anvendelig 
for flere dronepiloter. Og i og med at den er norskprodusert er det ikke fare for at 
informasjonen havner hos andre nasjoner. Dersom det ikke er nok midler på budsjettet fra EU 
anbefaler forvalter å bruke opptil 30 000 kr på undervannsdrone Blueye.   
 
Forvalter foreslår også å bruke 6000 kr på en ekstra seteboks til båten. For øyeblikket er det 
kun to-tre sitteplasser i Verneområdestyrets båt. Det vil være greit med flere seter og mulighet 
for oppbevaring av for eksempel sekker i bokser. 
 
Forvalter foreslår også å kjøpe inn litt profileringsartikler. Forvalter tenker det er greit å sette 
av 25 000 kr til dette. 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 29/23 20.11.2023 

 
 

Midler til drift av styret 2024 
 
 
 

Forvalters innstilling 
Verneområdestyret melder inn følgende behov for midler til drift av verneområdestyret, 
rådgivende utvalg, samt kartlegginger: 

 
 
Forvaltere delegeres myndighet til å gjøre endringer i regnskapet dersom det er behov for 
det. 
 
 
 
 
 
 

  Arkivsaksnr: 2023/9799-1 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 10.11.2023 

Hva Kroner Merknad 

Drift av styret kr 300 000,00 

4 medlemmer - 1 som er avhengig av fly og/eller bil for å 
komme på styremøter, 4 styremøter, befaring i 
verneområdet, studietur, deltakelse på messer, regionale 
og nasjonale samlinger. Samt utgifter til rådgivende utvalg. 
Basert på erfaringstall 

Generell drift kr 20 000,00 årsutgift nettisde, forsirking båt 

Kartlegging priser må innhentes 

Behov for kartlegginger i det marine verneområdet. Dette 
er mulig å få til litt enklere via EU-prosjektet A-Aagora som 
styret er med i.  

Forvaltningsplan Kr 10 000, 00 Leie av møtelokaler og servering til arbeidsmøter. 
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Saksopplysninger 
Det må meldes inn behov for midler til drift av verneområdestyret, samt midler til arbeid 
med forvaltningsplaner, besøksstrategier og skjøtselsplaner. I tillegg må 
verneområdestyret melde inn behov for midler til tiltak i verneområdene. 
 
Ved søknader om midler til drift av nasjonalpark og verneområdestyrene må det settes 
opp et budsjett som viser forventede utgifter til reise- og møtegodtgjøring for medlemmer 
av styrene, samt evt. reiseutgifter for medlemmer av rådgivende utvalg. 
 
Ved søknad om midler til dekking av utgifter i forbindelse med utarbeiding av 
forvaltningsplaner, besøksstrategier og skjøtselsplaner kan det søkes om midler til utgifter 
som nødvendige kartlegginger og medvirkningsprosesser (møter). 
 
Verneområdestyret må sette opp forslag til budsjett for styret. Ønsker om driftsmidler 
meldes inn i ESS over post 1420.21. 
 
 
 
 
 

Vurdering 
Styret for Nordkvaløya-Rebbenesøya landskapsvernområde består av fire faste 
medlemmer. Verneområdestyre skal i hht. vedtektene ha minst firestyremøter årlig. I tillegg 
skal også styret har minst et årlig møte med rådgivende utvalg. Styret skal ha mulighet til 
at alle medlemmer deltar på ulike samlinger og konferanser, eller at styret reiser på 
studietur i inn- eller utland. I 2024 vil det bli opplæring av verneområdestyrene. Signalene 
fra Miljødirektoratet tilsier at det blir regional eller lokal opplæring med representanter fra 
Miljødirektoratet til stede. Det vil bli noe behov for reise til dette for hele styret, både faste- 
og vararepresentanter. I og med at vi også forventer at det blir en del nye styremedlemmer 
etter valget i høst tenker vi det ville vært greit med befaring i eget område, så alle kan bli 
litt kjent. 
 
Nordkvaløya-Rebbenesøya verneområdestyre har godkjent og vedtatt forvaltningsplanen 
og besøksstrategien for området. Det er imidlertid satt i gang arbeid med revidering av 
forvaltningsplan og å lage felles forvaltningsplan for alle de syv områdene 
verneområdestyret forvalter. 
 
Verneområdestyret er også med i et EU-prosjekt – A-AAgora, hvor det er behov for en del 
kartlegginger. Dette vil være viktig informasjon styret kan få uten å måtte bruke 
unødvendig mye tid på arbeidet med et.  
 
Det har tidligere vært, og er ennå, ønskelig å få laget en skjøtselsplan for Hersøya for å 
gjenopprette beitelandskapet og slåttemarkene der. Men dette krever en god del arbeid, 
ikke minst å få tak i noen som kan være interessert i å ha dyr der ute. Dette blir for mye for 
forvalterne nå med EU-prosjektet og forvaltningsplanarbeid. Det foreslås derfor at dette 
arbeidet settes på vent til etter ferdig forvaltningsplan og endt EU-prosjekt.  
 
Det må påberegnes årlige driftsutgifter på blant annet nettsiden vår www.nordkvaloya-
rebbenesoya.no. Om dette skal på tiltaksmidler, driftsmidler eller om det kommer en egen 
post for dette vet vi ikke ennå. Forvalter søker om midler på rett sted når vi vet hvor det er. 
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Forslag til budsjett til styret er basert på tidligere års driftsbudsjett. Under her er forslag til 
budsjett som grunnlag for søknad om midler til Miljødirektoratet: 

 
  
 
 
 
 

 

Hva Kroner Merknad 

Drift av styret kr 300 000,00 

4 medlemmer - 1 som er avhengig av fly og/eller bil for å 
komme på styremøter, 4 styremøter, befaring i 
verneområdet, studietur, deltakelse på messer, regionale 
og nasjonale samlinger. Samt utgifter til rådgivende utvalg. 
Basert på erfaringstall 

Generell drift kr 20 000,00 årsutgift nettisde, forsirking båt 

Kartlegging priser må innhentes 

Behov for kartlegginger i det marine verneområdet. Dette 
er mulig å få til litt enklere via EU-prosjektet A-Aagora som 
styret er med i.  

Forvaltningsplan Kr 10 000, 00 Leie av møtelokaler og servering til arbeidsmøter. 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 30/23 20.11.2023 

 
 

Midler til tiltak i Styrets områder 2024 
 

Forvalters innstilling 
Nordkvaløya-Rebbnesøya verneområdestyre vedtar å melde inn behov for midler til følgende 
prosjekter 2023: 
 

• 20-års jubileum: 30 000 kr 
• Søppelrydding Breivika: 100 000 kr 
• Utvidelse av parkeringsplass: 250 000 kr 
• Tilrettelegging sti til Toftefjorden: priser innhentes om de lokale ønsker tiltaket 
• Startpunkt på Rebbenesøya: priser innhentes om de lokale ønsker tiltaket.  
• Vedlikehold/buffer infrastruktur: 50 000,- 
• Uttak av mink: pris må innhentes. 

 
Forvalter delegeres myndighet til å innhente priser, sette opp budsjett, melde inn behov for 
midler i ESS, og melde inn behov for SNO ressurs. 
 

Saksopplysninger 
Hvert år blir forvaltningen av Nordkvaløya-Rebbenesøya landskapsvernområde tildelt midler for 
å styrke og ivareta verneverdiene i landskapsvernområdet, det marine verneområdet og 
naturreservatene. Dette er statlige investeringsmidler som skal gå til investering i informasjon, 
skjøtsel og tilrettelegging, samt anskaffelser til nødvendig utstyr for å ivareta verneformålet. 
Hvor mye midler som blir tildelt forvaltningen er avhengig av innmeldt behov fra Nordkvaløya-
Rebbenesøya verneområdestyre, og hvor mye som blir prioritert av Miljødirektoratet. Frist for 
innmelding i ESS (elektronisk søknadssenter) er 10. januar 2024. 
 
Stortinget har gjennom friluftsmeldingen bestemt av merkevaren «Norges nasjonalparker» skal 
implementeres. Dette blant annet for at verneområdene skal gi et felles uttrykk og framstå mer 
helhetlig. 
 
Alle nasjonalparker og store verneområder skal ha levert en besøksstrategi innen utgangen av 
2020. Besøksstrategien regnes som en del av forvaltningsplanen og skal på lik linje med 
forvaltningsplanen inn til Miljødirektoratet for faglig godkjenning. Den skal også ut på høring før 

  Arkivsaksnr: 2023/9799-2 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 10.11.2023 
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endelig godkjenning. I tråd med nasjonale føringer vil det ikke bli tildelt midler til etablering av 
nye innfallsporter eller lignende tiltak uten en godkjent besøksstrategi. 

Vurdering 
Besøksstrategien for Nordkvaløya-Rebbnesøya landskapsvernområde ble vedtatt i 
begynnelsen av 2019. Verneområdestyret begynte med arbeidet med implementering av 
merkevaren i og ved landskapsvernområdet i 2020. Dette arbeidet vil fortsette i 2024. 
 
20-års jubileum 
Nordkvaløya-Rebbenesøya landskapsvernområde, Flatvær, Måsvær, Kvitvær, Sørfugløya og 
Breivika naturreservater ble vedtatt ved Kongelig resolusjon den 4. juni 2004. Det betyr at det er 
20-års jubileum for 6 av styrets 7 områder til neste år. Forvalter foreslår at det kjøpes inn 
brettekopper med logo og 20-års jubileum på, og at det inviteres til utedag i Mikkelvika hvor 
styret spanderer mat og drikke. Det bør settes av 30 000 kr til dette. 
 
Søppelrydding Breivika naturreservat 
Da forvalterne var på befaring i Breivika naturreservat sommeren 2023 kom vi over en veldig 
nedfallen bu som burde ryddes opp. Der er også noe utstyr som reindrifta har hatt der ute som 
nå framstår som søppel. Forvalterne ønsker å få ryddet opp dette. Remiks kan sette container 
på Bromnes, samt sørge for henting og tømming av containeren. Forvalterne, og eventuelt 
andre – f.eks. styret, reiser ut og rydder opp. Søppel fordeles i storsekker og flys ut med 
helikopter som dumper sekkene direkte i containeren. Med utgifter til både container og 
kjøring/henting av denne, samt løft med helikopter av søppel ut bør det settes av 100 000 kr til 
å få ryddet i Breivika. 
 
Utvidelse av parkeringsplass Mikkelvika 
Verneområdestyret fikk for flere år siden etablert parkeringsplass for båthengere ved 
innfallsporten i Mikkelvika. Dersom man skal ut i våre verneområder må man ha båt. I 
Mikkelvika har vi også tidligere fått midler til å tilrettelegge med både kai og båtutsett som gjør 
det mulig for besøkende å ha med båt og komme seg ut. Deler av parkeringsområdet er derfor 
avsatt til båthengere. De siste årene har vi sett at antall besøkende øker, og spesielt på 
godværsdager er det veldig dårlig plass å parkere. Det er fra Mikkelvika det er lettest å komme 
seg ut i våre områder. Uten båthengerparkeringen vil det ikke være mulig for tilreisende å 
besøke våre områder mer. Spesielt når båthengerne settes på bilparkeringen fordi det ikke er 
mer plass der båthengerparkeringen. Det er derfor ønskelig å øke antall parkeringsplasser for 
båthengerne. Deler av området avsatt til båthengerparkering i reguleringsplanen ble aldri 
tilrettelagt for parkering. Vi ønsker derfor å få nyttegjort oss av hele området avsatt til parkering.  
Pris må innhentes, men arbeid anslås på tidligere tilbud å koste omentrent 250 000 kr. 
 
Startpunkt Rebbenesøya 
Nå er Mikkelvika på Ringvassøya en godt utviklet innfallsport. Det finnes flere stier på 
Rebbenesøya som bruktes, og som le der ut til Styrets verneområder. For å øke bruken av 
Rebbenesøya også er det behov for å tilrettelegge med parkering og toalettmuligheter for 
besøkende. Tidligere har vi vært i kontakt med utviklingslaget, og det kan være mulig å utvide 
idrettslagets parkering rundt ungdomshuset på Burnes på Rebbenesøya. Det er også ønskelig 
å få satt opp et signalbygg hvor vi kan henge opp informasjon om verneområdene og det 
historiske rundt Baalsrud. Ved ungdomshuset vil det også kunne være mulighet å sette inn en 
dør så man kan åpne for tilgang til toalettene på ungdomshuset. 
Det er behov for å innhente pristilbud på utkjøring og grusing av parkeringsplassene, samt 
snekkerarbeid med bygget. 
Dette vil vi ta opp på det åpne møtet på Rebbenesøya den 21. november.  
 

17



 
Tilrettelegging sti til Toftefjorden 
Stien fra ungdomshuset på Rebbenesøya til Toftefjorden er en sti som de lokale tidligere har 
sagt de godt kan ønske økt bruk av. Det er også en del interesse for Toftefjorden på grunn av 
Baalsrud og det som skjedde der. Før vi eventuelt oppretter et startpunkt på Rebbenesøya bør 
det gjøres tilrettelegging på stien til Toftefjorden. Det vil være snakk om maling til merking og 
klopping.  
Priser må innhentes når vi har fått snakket med de lokale om hvor man ønsker stien går og 
hvordan den skal tilrettelegges og merkes.  
 
Driftsutgifter 
Det ble i 2023 åpnet for at man kan søke om midler til noe drift av tilretteleggingen i 
verneområdene. Karlsøy kommune står for drift av toalettet i Mikkelvika, men 
verneområdestyret må likevel påberegne noen årlige utgifter til vedlikehold av anleggene sine. 
Det er værhardt ute i havgapet. Det vil variere hvor mye man har behov for per år, men i år 
måtte kaia i Mikkelvika repareres, og flytebrygga på Haugland ble sjekket. Ellers er det alltid 
behov for ved. Det vil også stadig være behov for maling/beis, små reparasjoner, osv. I tillegg 
har styret årlige utgifter til blant annet nettsiden sin. Verneområdestyret bør ha en årlig buffer på 
50.000 kr til årlige utgifter og vedlikehold av infrastruktur. 
 
Uttak av mink 
Arbeidet med uttak av mink i verneområdene i samarbeid med Statens Naturoppsyn fortsetter. 
Midler til dette går over SNOs budsjett direkte, da det er uttak av an svartelistet art. Vi har ikke 
hatt møte med SNO ennå, men det bør legges opp til at det søkes om midler til dette om det er 
behov for det i 2024. 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 31/23 20.11.2023 

 
 

Møtegodtgjørelse og reiseregning for styremøte 20. november 2023 
 

Forvalters innstilling 
Alle på møtet legger inn møtegodtgjørelse og reiseregning i app for dette og eventuelt tidligere 
møter. 
 
Forberedelse er fast på to – 2 – timer. 
 
Møtetid for dette møtet settes og ellers informasjon om studieturen. 
 
Dokumentasjon på deltakelse i dagens styremøte sendes ut på e-post til de som var til stede. 
Denne skal legges ved honorarkrav i DFØ. 
 

Saksopplysninger 
Styret ble i møtet 16. mars 2020 enig om å ha møtegodtgjørelse og reiseregning som fast 
styresak. Dette for å slippe mange krav lenge etter møtene er gjennomført og dermed få en 
mer oversiktlig økonomi for styret. 
 
Dokumentasjon på deltakelse i møtet skal legges ved honorarkrav. Det skal informere om hvor 
mange timer møte og forberedelse. 
 
Statsforvalteren har fått beskjed fra Riksrevisjonen om at sånt må ligge ved, når timene skal 
godkjennes. Økonomi kommer til å returnere samtlige innsendinger som ikke har vedlegg. 
 

  Arkivsaksnr: 2023/1145-18 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 10.11.2023 
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Vurdering 
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                   Saksfremlegg 

 
 
 
 
 
 
 

Utvalg Utvalgssak Møtedato 
Nordkvaløya - Rebbenesøya verneområdestyre 32/23 20.11.2023 

 
 
                 Eventuelt for styremøte 20. november 2023 
 

Forvalters innstilling 
 
 
 
 

Saksopplysninger 
 

Vurdering 
 
 
 

  Arkivsaksnr: 2023/1145-19 

 Saksbehandler: Stine Emilie 
Nøding Hansen 

Dato: 06.11.2023 
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From: Rolf Anker Ims[rolf.ims@uit.no]
Sent: 26.10.2023 11:55:53
To: Hansen, Stine Emilie Nøding[stine.emilie.noding.hansen@statsforvalteren.no]
Cc: Jon Ove Scheie[jon.ove.scheie@miljodir.no]
Subject: angående søknad om etablering av kamerafeller i Nordkvaløya-
Rebbenesøya lvo 
Hei,
 
Jeg viser til søknad om etablering av kamerafeller i Nordkvaløya-Rebbenesøya lvo og den
dispensasjonen som ble gitt av verneområdestyret i den anledning. 
 
I forbindelse med SNO sin røkting av minkfeller i Måsvær og på Nord-Kvaløy fikk jeg befart
disse områdene 13-14. september.  Det viste seg at ingen av de befarte lokalitetene var
egnet for formålet (dvs. overvåkning av lemen). Derfor vil kamerafeller ikke vil bli satt ut
der. Flatvær ble ikke befart. Det vil neste år bli foretatt en vurdering om Flatvær kan være
en egnet lokalitet sammen med andre øyer utenfor Nordkvaløya-Rebbenesøya lvo.
 
Mvh
 
Rolf A. Ims 
  
 
Institutt for Arktisk og Marin Biologi
UiT – Norges Arktiske Universitet
NO-9037 Tromsø
 
Climate-ecological Observatory for Arctic Tundra https://coat.no/
 
 
 
Fra: Hansen, Stine Emilie Nøding <stine.emilie.noding.hansen@statsforvalteren.no> 
Sendt: Tuesday, 2 May 2023 12:47
Til: Rolf Anker Ims <rolf.ims@uit.no>
Emne: angående søknad om etablering av kamerafeller i Nordkvaløya-Rebbenesøya lvo
 
Hei,
 
Jeg ville bare informere om at Verneområdestyret har ikke møte før 7. juni og at søknaden
ikke vil bli behandlet før da. 
 
 
Med vennlig hilsen / Dearvvuođat
 
Stine Emilie Nøding Hansen
Verneområdeforvalter/ suodjalanguovlohálddašeaddji
 
Mobil/Mobiila: 94 88 10 97
Telefon/ Telefovdna: 78 95 03 70
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https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fcoat.no%2F&data=05%7C01%7Cstine.emilie.noding.hansen%40statsforvalteren.no%7Cf6d63a5999264b812d0108dbd609beee%7C8a6fa58e51534bfa9a8b573d985a4186%7C0%7C0%7C638339109569169520%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=H4DAsf8Qho2hhD0eeHqSwz5vsFoedkq2TviAjoPwp98%3D&reserved=0


   
 
https://www.nordkvaloya-rebbenesoya.no/
https://lyngsalpanlvo.no/
 
P Tenk miljø - trenger du å skrive ut denne e-posten?
P Jurddaš birrasis – dárppašat go printet dán e-boasta?
 

23

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.nordkvaloya-rebbenesoya.no%2F&data=05%7C01%7Cstine.emilie.noding.hansen%40statsforvalteren.no%7Cf6d63a5999264b812d0108dbd609beee%7C8a6fa58e51534bfa9a8b573d985a4186%7C0%7C0%7C638339109569169520%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=xwcqyETz4Gd3AMTg9iLxELoLFKmSdI0UlNUP1RpXE%2F4%3D&reserved=0
https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Flyngsalpanlvo.no%2F&data=05%7C01%7Cstine.emilie.noding.hansen%40statsforvalteren.no%7Cf6d63a5999264b812d0108dbd609beee%7C8a6fa58e51534bfa9a8b573d985a4186%7C0%7C0%7C638339109569169520%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=tRVhvdxQPN3YfnZX30jIkUNGjQSOF4Zc6RVzl9%2BHtmk%3D&reserved=0


 

Besøksadresse 
Strandveien 17 
9060 Lyngseidet 

Postadresse 
Postboks 700 
9815 Vadsø 

Kontakt 
Sentralbord +47 78 95 03 00 
Direkte 78 95 03 70  +47 94 88 10 97 
fmfisenh@statsforvalteren.no 

 

Angående uthus på eiendom - Rødgammen - Nordkvaløya 

 

Den 23. oktober 2023 var Statens Naturoppsyn (SNO) ute hos dere og sjekket uthuset på deres 
eiendom som styret har hatt oppe til behandling.  

Ut fra bildene tatt der kan vi ikke se at noe er gjort med uthuset. I vedtaket av 07.03.2022 har styret 
sagt at uthuset skal tilbakeføres til opprinnelig størrelse og utførelse som det originale bygget, altså 
slik uthuset framstod før det ble revet og nytt uthus ble bygget. Det vil si at byggets størrelse må 
reduseres. Ut fra bildene fra SNO av 23. oktober 2023 er bygget like stort som da det ble 
gjenoppført – altså større enn originalt.  

I vilkårene satt i vedtaket fra samme møte står det at bygget skal males rødt og at vinduene skal 
omgjøres til å være slik de var på det originale uthuset. Dette er heller ikke gjort. Det er eller ikke 
lagt stener foran grunnmuren så den ser ut som den gamle grunnmuren for uthuset. 

Ifølge verneområdestyrets vedtak skal uthuset skal tilbakeføres til å se slik ut i utførelse: 
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 2 norgesnasjonalparker.no  

Men på bildene tatt 23. oktober 2023 ser uthuset ennå slik ut: 

 

Uthuset er altså ikke redusert i størrelse, vinduene er ikke endret og grunnmuren er ikke pyntet til å se ut 
som den gamle.  

Vedtaket Styret gjorde den 7. mars 2022 er slik: 
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 3 norgesnasjonalparker.no  

I og med at alle tiltak i landskapsvernområde krever dispensasjon gav styret i vedtaket 7. mars 2022 
tillatelse til endring av bygget for å slippe å behandle saken en gang til. Denne tillatelsen gjaldt for å gjøre 
om på uthuset slik at det fremstår som det gjorde før det ble bygget om. Og slik bygget er i størrelse på 
de nye byggetegningene du sendte inn i 2021. 

 

Dersom de endringer Verneområdestyret vedtok i 2022 ikke gjennomføres innen 1. september 2024 vil 
Styret være nødt til å komme med ytterligere pålegg som ulovlighetsgebyr og tvangsmulkt.  

 

 

 

 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent 
 
 

Med vennlig hilsen 
 

Stine Emilie Nøding Hansen 
verneområdeforvalter 

Byggetegning fra 2019 Godkjent byggetegning fra 2021
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Besøksadresse 
Strandveien 17 
9060 Lyngseidet 

Postadresse 
Postboks 700 
9815 Vadsø 

Kontakt 
Sentralbord +47 78 95 03 00 
Direkte 78 95 03 70  +47 94 88 10 97 
fmfisenh@statsforvalteren.no 

 

Angående snøskuter i Nordkvaløya-Rebbenesøya 
landskapsvernområde 
Verneområdestyret er blitt klar over at den hensatte snøskuteren dere var pålagt å fjerne fra 
landskapsvernområdet innen 31. desember 2022 ennå står der. Dette var allerede ett års 
utsettelse av frist for fjerning av hensatt snøskuter.  

Dersom den ikke er fjernet innen 1. mai 2024 vil Verneområdestyret være nødt til å gjøre 
ytterligere grep i saken som ulovlighetsgebyr, tvangsmulkt og fjerning av snøskuter på eiers 
regning, jamfør Naturmangfoldlovens §11 som sier at det er tiltakshaver/eier som skal bære 
kostnadene for eventuell miljøforringelse.  

 

 

 

 

 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent 
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Med vennlig hilsen 
 

Stine Emilie Nøding Hansen 
verneområdeforvalter 
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